
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 30. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 107
Mener ministeren, at det var eller er rimeligt at lægge hovedansvaret for, at der skulle 
komme flere grise med intakte haler hos den danske forbruger gennem en forventning 
om, at det statslige dyrevelfærdsmærke ville blive efterspurgt, når det samtidig er over 
90 pct. af den danske svineproduktion går til eksport og rutinemæssig halekupering har 
været forbudt i over 25 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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